



冠狀病毒安全措施



CORONAVIRUS SAFETY MEASURES

因應新型冠狀病毒感染情況的最新發展，請注意以下事項。

In response to the latest development of the novel coronavirus infection, please note the following points.

網上購買產品 **Purchasing Products Online**

在此期間，我們強烈建議所有直銷商在網上購買產品。

During this period, we highly encourage all Distributors to purchase their products online.

會議出席 **Meetings Attendance**

由於這情況潛在的嚴重性，出現病徵的人留家聽OV廣播是明智的。當直銷商出席OV會議時，請戴外科口罩。

We encourage all who exhibit any flu-like symptoms to stay home and not attend meetings. Our meetings will be uploaded to our podcast for all to listen to at home. If you choose to attend meetings, we recommend all to wear a mask to help reduce the risk of infection.

保持警惕和衛生 **Staying Alert and Hygienic**

香港的政府健康機構，例如衛生防衛中心，醫院管理局和衛生署就這些情況經常提供最新的資訊，以及避免感染的有用建議。

We recommend all to follow the Government health organizations in Hong Kong such as the Centre for Health Protection, Hospital Authority and Department of Health's suggestions to avoiding infection.